



NOTICE TO MARINERS

No. 02 – 22nd February 2024

**Sub: FMA Circular – Banning of Vessels DAHAB and HANA 1
from the UAE Ports and Waters**

To

- **Ship-Owners, Managers and Operators**
- **Shipping Agents**

Please see attached Federal Maritime Authority Circular No. (2) of 2024 dated 22nd Feb 2024 regarding banning of vessels from the UAE Ports and waters including Exclusive Economic Zone (EEZ) for involving irregular activities in UAE Waters without obtaining necessary licenses.

1. Vessel Name : **DAHAB**
Flag : **Togo**
IMO No. : **1022823**
Ship Owner : **Gulf Marine Shipping Inc**
2. Vessel Name : **HANA-1**
Flag : **Panama**
IMO No. : **8552889**
Ship Owner : **Gulf Marine Shipping Inc**

Capt. Michael Magee
Group Harbour Master

Status of previously published notices:

2020: 01, 2021: 21, 2022: 06

2023: 07, 12, 14

2024 : 01



Date :22/02/2024

التاريخ: 2024/02/22

Circular No. (2) of 2024

تعميم رقم (2) لسنة 2024

Banning the vessels DAHAB and HANA 1 from the UAE ports and waters

حظر السفينة دهب والسفينة هنا 1 من التواجد في مياه وموانئ الدولة

To :

إلى :

- Ports Authorities & Harbor Masters
- Ship Owners, ship Manager and Ship Agents

- سلطات ونظام الموانئ
- ملاك ومشغلي ووكلاء السفن

The UAE Maritime Administration has decided to ban the vessels **DAHAB** and **HANA 1** from the UAE ports and waters including the exclusive economic zone (EEZ), as the vessels were found to be involved in irregular activities in UAE waters without obtaining the necessary licenses in violation to the UAE maritime law, Ministerial resolution No. (73) of 2017 and Circular No. (2) of 2018 regarding the conditions for transportation of oil and petroleum products and for providing the UAE local port authorities with the copies of false outward clearances of foreign port

في إطار دورها الرقابي وتنفيذاً لمسؤوليات الإدارة البحرية في الدولة ممثلة بوزارة الطاقة والبنية التحتية في تنظيم العمل البحري والتأكد من التزام جميع الشركات البحرية والسفن العاملة فيها بالقوانين والتشريعات والإتفاقيات البحرية السارية لضمان سلامة العمليات البحرية، فقد قررت الإدارة البحرية حظر السفن المذكورة أدناه من العمل والتواجد في مياه الدولة بما يشمل مياه المنطقة الاقتصادية الخالصة، وذلك لقيامها بأنشطة بحرية دون الحصول على التراخيص اللازمة بالمخالفة للقانون البحري، وللقرار الوزاري رقم (73) لسنة 2017 والتعميم رقم (2) لسنة 2018 بشأن شروط القيام بعمليات نقل النفط ومشتقاته، وقيامهما بتزويد سلطات الموانئ بوثائق لإيهامها بقدمها من موانئ الدول المجاورة بخلاف الحقيقة.

- 1) Ship Name: **DAHAB**
Flag: **Togo**
IMO Number: **1022823**
Ship Owner: **Gulf Marine Shipping Inc**

- 1) اسم السفينة: **دهب**
علم السفينة: **توغو**
الرقم الدولي: **1022823**
الشركة المالكة: **جلف مارين شيبينغ**

- 2) Ship Name: **HANA 1**
Flag: **Panama**
IMO Number: **8552889**
Ship Owner: **Gulf Marine Shipping Inc**

- 2) اسم السفينة: **هنا 1**
علم السفينة: **بنما**
الرقم الدولي: **8552889**
الشركة المالكة: **جلف مارين شيبينغ**

Gulf Fuel for Fuel & Oil Derivatives Trading LLC, is hereby warned of banning their activities if found repeating the violations.

كما قامت الإدارة البحرية بتوجيه اذار إلى شركة **جلف فيول لتجارة الوقود ومشتقات النفط ذ.م.م** من تكرار القيام بأنشطة بحرية تخالف القوانين والتشريعات السارية في الدولة تجنبا لحظر نشاطها.

For further clarification please contact:
shipping@moei.gov.ae

للاستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني:
shipping@moei.gov.ae

